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Op dit moment lees je het jaarverslag 

over 2020-21 met daarin de belangrijk-

ste ontwikkelingen van het afgelopen 

jaar. Deze ontwikkelingen, waar-

onder de (financiële) verslaglegging 

en de bereikte resultaten, zijn terug 

te vinden onder de bijbehorende 

verantwoordelijkheden die onder een 

bestuurslid vallen. 

Het seizoen 2020-21 is afgerond. 

Wederom kijken we terug op een jaar 

waarin we – ondanks de bijzondere 

omstandigheden dit jaar –  aardig wat 

gedaan en gezien hebben. Het afge-

lopen seizoen is een jaar dat we niet 

snel gaan vergeten. Immers, nog niet 

eerder in de geschiedenis van onze 

vereniging is het voorgekomen dat we 

maandenlang activiteiten moesten 

staken vanwege de volksgezondheid. 

De duikvaardigheden werden tijdens 

het binnenseizoen opgepoetst en 

ineens lag wederom alles stil. Niet 

alleen de vereniging, maar de wereld 

moest opnieuw bekijken hoe we met 

elkaar omgaan in een samenleving 

waar het afstand houden de nieuwe 

norm is. Ook vroeg dit veel energie, 

vertrouwen en geduld van onze 

leden. Het lijkt soms vanzelfsprekend, 

maar het bestuur wil graag iedereen 

bedanken voor zijn of haar inzet in 

de afgelopen periode. Voor iedere 

coronafase wist de vereniging een 

manier te vinden om haar activiteiten 

te vervolgen. 

We pretenderen een vereniging te 

zijn die ‘Samen. Nederland. Ontdekt’, 

maar is dat nu wel zo? Nou... afgelo-

pen jaar was dat zo! De vereniging 

heeft in een lastige periode bewezen 

meer te zijn dan een facilitator van 

duikactiviteiten en -lessen. We waren 

een groep die functioneerde als een 

ware verbinder voor haar leden. Zo 

ontstonden uit diverse hoeken van 

de vereniging initiatieven, zoals het 

online SMS-café, waarbij kennis getest 

is, kennis in het onderwaterleven is 

vergroot of ouderwets heerlijk werd 

gekletst over (on)zinnige dingen. Ook 

ontstond de DuikTinder, waarbij de 

leden meer dan ooit tevoren onder-

ling afspraken en boden de instruc-

teurs diverse verdiepingen aan. Dit is 

slechts een greep aan energieke en 

leuke ideeën. Dank hiervoor.

Nadat de maatregelen m.b.t. corona 

afnamen, gingen de verenigings-

duiken weer door en nam ieder zijn 

verantwoordelijkheid daarin. En nu 

liggen de mogelijkheden weer in het 

verschiet. We zijn net aan het binnen-

seizoen begonnen en de maatregelen 

worden stapsgewijs afgebouwd. 

Maatregelen die soms onduidelijk 

zijn, snel kunnen veranderen en een 

beroep doen op het gezonde ver-

stand. Om ons zo goed mogelijk voor 

te bereiden, zien we dat Hans met 

zijn barmedewerkers in gesprek is 

gegaan over de mogelijkheden en dat 

de instructeurs hun lessen opnieuw 

onder de loep nemen. In samenspraak 

met het bestuur wordt er gewikt en 

gewogen. Wat kan er? Wat mag er? En 

wat willen we? Hoewel… Onder water 

gaan deze gedachten uit en kan het 

relaxen beginnen. 

Een fijn binnenseizoen gewenst!  

Met vriendelijke groet, 

Het bestuur

Duikvereniging Sub Marine Stars
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Een jaarverslag is een moment om 

nog eens terug te kijken op wat er 

gebeurd is binnen onze Vereniging. 

Seizoen 2020-2021 is in belangrijke 

mate gedomineerd door Corona met 

de daaraan verbonden opgelegde 

beperkingen, hetgeen zijn weer-

slag heeft gehad op wat we hebben 

kunnen doen.

Binnenwater
Het binnenwaterseizoen kwam als 

gevolg van de pandemie maar half uit 

de verf. Veel avonden werden afgelast 

omdat het zwembad helemaal niet 

beschikbaar was. Daarnaast kozen 

leden ervoor om voorlopig thuis te 

blijven, waardoor de bezetting in 

het zwembad ook verminderd was. 

Daarbij hebben we van week tot 

week gekeken wat er mogelijk was, 

als gevolg waarvan ook de 1*, 2* en 

3* zwembadopleidingen niet zijn 

afgemaakt. Daardoor heeft COVID 

ook zo zijn impact op het buiten-

seizoen gehad. Doordat bepaalde 

vaardigheden niet getraind/aange-

leerd werden in het zwembad, konden 

bepaalde opleidingen buiten niet 

worden voortgezet. De nettentraining, 

het testen van de uitrusting en het 

familieduiken konden helaas ook niet 

doorgaan. 

Buitenwater
Het buitenwaterseizoen kende een 

vertraagde start. Daar waar we van 

plan waren op 25 april naar buiten te 

gaan, heeft de eerste verenigingsduik 

pas plaats kunnen vinden op 30 mei. 

Meer dan een volle maand later. 

Omdat de opleidingen in het 

zwembad niet of nauwelijks plaats 

hebben kunnen vinden, waren ook 

de afrondingen in het buitenwater 

moeilijk te plannen, en was het lastig 

om een goede invulling te geven aan 

die opleidingen.

Samenvatting van een duikjaar

In augustus heeft ook onze simu-

latie redden plaatsgevonden. 

Wederom in samenwerking met de 

Reddingsbrigade. Het lijkt erop dat dit 

een traditie gaat worden die alleen 

maar meer aantrekkingskracht krijgt. 

Ook de bootduik in September met 

‘de Helga’ heeft geen doorgang 

kunnen vinden, maar dat had te 

maken met motorpech. 

Andere duik-gerelateerde 
activiteiten 
Bij het ontbreken van mogelijkheden 

om elkaar in het zwembad te treffen 

hebben we via Zoom toch contact 

gehouden met elkaar. Zo is er een 

virtueel bezoek geweest van het DOSA 

team om ons bij te praten over het 

belang van het melden van duik-gere-

lateerde incidenten. Een ontmoeting 

die vele (nieuwe) inzichten gaf.

Binnen de mogelijkheden die er in 

2020-2021 waren is er wel gezocht 

naar dingen die wel doorgang 

konden vinden, zoals bijvoorbeeld 

de online reanimatie training of de 

OC-instructieavond. Niet helemaal 

zoals we het graag zien, maar wel 

maximaal gebruik maken van de 

mogelijkheden die we wel hebben. 

Ook de duikkeuringen hebben 

gelukkig, zij het op beperkte schaal, 

nog plaats kunnen vinden. Alleen 

de nieuwe leden en de instructeurs 

werden door dr. Peer Kroon gekeurd. 

Dit was echt de laatste keer dat dr. 

Kroon de keuring verzorgde. Hij gaat 

nu écht met pensioen. 

Alles welbeschouwd, is het goed én 

noodzakelijk om voor seizoen 2021-

2022 samen de schouders er weer 

onder te zetten. ‘Alles’ is weer moge-

lijk in het zwembad en we kunnen 

elkaar weer ontmoeten in de bar na 

afloop. Daarmee kunnen we terug 

naar ‘normaal’. Hopelijk zien we jullie 

allemaal in de Fluit of aan de water-

kant bij de start van het volgende 

buitenwaterseizoen. 
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Hieronder een overzicht van het aantal 

en verloop van onze leden en cursisten. 

Leden
Dit najaar gaan we waarschijnlijk 

seizoen 2021-2022 in met 63 leden en 

7 zwemmend donateurs; een totaal 

van 70. We hebben afscheid genomen 

van Mylo, Erwin, Peter O, Sergio 

jr, Ron, Paul en Roland. Daarnaast 

hebben we ook nieuwe leden mogen 

verwelkomen: Anita, Frank, Daniël en 

Udo. Op het moment van schrijven 

lijken we mede vanwege de introdui-

ken nog 5 leden te mogen verwelko-

men. John van Gent wordt zwem-

mend donateur. 

Dit is in verhouding tot vorige jaar 

een stijging van 2 personen. De leden 

die afscheid namen hebben hier 

allemaal zo hun eigen, andere reden 

voor. De meeste afgemelde leden 

geven aan dat ze tijd gaan investeren 

in andere interesses. Corona is een 

belangrijk aanleiding geweest voor 

heroverweging. De verwachting is dat 

de uitstroom de komende jaren weer 

iets gaat afnemen naar ongeveer 5 à 6 

personen per jaar. Werving blijft ook 

voor de komende jaren een belangrijk 

onderwerp. De 50+ duikers lijken ons 

goed te vinden. Dit jaar hebben we 

meer 50 minners aangetrokken i.v.t. 

eerdere jaren.

Cursisten
Komend seizoen verwachten we de 

volgende aantallen in de opleidingen:

• 1*   7

• 2*   5 

• 3*   4 

• Duikbegeleider  2

Afgelopen jaar vonden er geen 

1*-opleidingen plaats, waardoor 

meer tijd vrij gemaakt kon worden 

voor de 2*- en 3*-opleidingen. Gezien 

eerdere beperkingen en een geringere 

opkomst bij de opleidingsduiken zijn 

deze opleidingen nog niet geheel afge-

rond. Komende binnenwaterseizoen 

gaan we er als opleidingsteam weer 

vol tegenaan. Zo willen we proberen 

om alle nog lopende opleidingen uit 

te werken. Zo gaan we goed voorbe-

reid het volgende buitenwatersei-

zoen in te gaan om alsnog alles af te 

ronden. 

Leden- & cursistenverloop

BESTUUR
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De functie van voorzitter werd in 

het seizoen 2021-22 ingevuld door 

Saar Oudenbroek. De voorzitter 

coördineert de werkzaamheden van 

de bestuursleden en is technisch 

voorzitter van zowel de bestuurs-

vergaderingen als de Algemene 

Ledenvergadering. Zij initieert 

algemene discussies over het 

verenigingsbeleid, controleert de 

voortgang van de werkzaamheden en 

bewaakt de kwaliteit van het vereni-

gingswerk. Saar vulde het afgelopen 

jaar haar voorzitterschap in door een 

verbindende factor te zijn binnen het 

bestuur. 

Het bestuur
Het afgelopen jaar heeft het bestuur 

bijna elke maand vergaderd, om zo 

de lopende zaken te behandelen 

en hiermee de continuïteit van de 

vereniging te waarborgen. Gezien de 

omstandigheden is door alle bestuurs-

leden flink geïnvesteerd in de ver-

binding van en met leden. Daarnaast 

bekijken we stap voor stap hoe we 

laagdrempelig - en met oog voor 

elkaar – als vereniging samen leuke 

activiteiten kunnen ondernemen. 

Algemene ledenvergadering 
Het afgelopen jaar is de ALV geor-

ganiseerd met een goede opkomst 

met dank aan de goede zorgen van 

Maurice en Denise. In LindoBeach 

Scheveningen konden we ons goed 

aan de 1,5m houden en dit was toen 

één van de momenten dat we elkaar 

na een lange periode weer zagen. 

Inhoudelijk hebben we de keuze 

gemaakt om de loop van het vereni-

gingsjaar te verschuiven. In plaats 

van september-september is het nu 

oktober-oktober geworden.

Daarnaast zijn de richtlijnen van de 

medische keuring aangepast. Om de 

drie jaar keuren is geen vereiste meer. 

Wel blijft de medische keuring een 

handig middel om je medische fitheid 

te evalueren. Het initiatief lig hier-

voor nu bij de leden zelf. Iedereen die 

nieuw is binnen de vereniging dient 

zich voorafgaand aan het buitensei-

zoen te laten keuren. 

Ook is onze privacy statement aan-

gepast. Er is gekozen voor minder 

Voorzitter

formulieren. Maar er is wel een over-

zichtelijk schema, waarmee we het 

verwerken van persoonlijke gegevens 

monitoren. 

Tot slot hebben we de functie van 

Bestuurslid Algemene Zaken opnieuw 

vormgegeven zodat deze beter past bij 

deze tijd en de vereniging die we zijn. 

Iedereen die een aandachtspunt heeft 

voor de vereniging kan dit binnen het 

bestuur adresseren en daar zijn eigen 

functie van maken.

Piekmomenten
Vorig jaar is geadresseerd dat het 

bestuur behoorlijk piekt bij de opstart 

van het binnenseizoen. Het bestuur 

heeft hier grote stappen in gezet door 

meer samen te werken met vrijwil-

ligers. We zijn deze vrijwilligers dan 

ook erg dankbaar dat zij ons willen 

ondersteunen. Denk aan ondersteu-

ning bij wervingsactiviteiten, wijzigin-

gen in de ledenadministratie, opstart 

van het binnenseizoen, opstart van de 

opleidingen, coronamaatregelen, etc. 

Wel is het piekmoment nog te hoog 

en gaan we ook volgend jaar onze 

werkzaamheden verder finetunen, 

zodat het vrijwilligerswerk ook als 

vrijwilligerswerk wordt ervaren en niet 

als een ‘echte’ baan.

Vrijwilligers
Zoals al eerder gezegd hebben we 

afgelopen jaar ondanks de ontwik-

kelingen toch weer veel gedaan, 

beleefd, geregeld en georganiseerd. 

Het afgelopen jaar was het organise-

ren van leuke en gezellige activiteiten 

extra uitdagend, maar het is ons toch 

maar weer allemaal gelukt om een 

programma neer te zetten vol leuke 

duiken.  Dit kan natuurlijk niet zonder 

de bijdrage van onze vrijwilligers. 

Dank hiervoor!

Medische keuring
Het is bijna traditie dat Peer Kroon, 

ondanks dat hij officieel al met pensi-

oen is, alsnog beschikbaar was. Nu is 

dokter Kroon toch écht met pensioen. 

We zijn in gesprek met potentiele 

vervangers. Meer informatie hierover 

volgt dit najaar. Komend jaar worden 

de kosten van de medische keuring 

niet meer vergoed door de vereniging. 

We adviseren jullie om na te gaan of 

je zorgverzekeraar dekking biedt voor 

deze kosten. Sommige verzekeraars 

bieden namelijk een vergoeding voor 

een duik-medische keuring.

Redenen om (toch / alsnog) een (her-

nieuwde) duik- medische keuring te 

ondergaan, zijn onder meer: 

• je medische situatie is veranderd 

sinds de laatste keer dat je gekeurd 

bent;

•  je bent nieuw bij onze vereniging 

en je laatste duik-medische keuring 

is meer dan 3 jaar geleden;

•  ter voorbereiding op duiken in 

het buitenland, waar een recente 

keuring vaak een vereiste is om te 

mogen duiken;

•  uit veiligheidsoverwegingen, zoals 

bijvoorbeeld bij een hogere leeftijd 

of na het doormaken van een 

Corona-besmetting.

Verder wordt instructeurs geadviseerd 

om zich jaarlijks te laten keuren gezien 

ze een grotere verantwoordelijkheid 

hebben naar anderen. Als verbonden 

NOB-vereniging dienen we deze richt-

lijnen te volgen.

De praktijk moet uitwijzen of de 

vereniging de medische keuring moet 

blijven faciliteren. De vereniging 

vraagt – mits daar voldoende animo 

voor is/blijft – jaarlijks of je wilt deel-

nemen aan de medische keuring. 
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Secretariaat

De functie van secretaris werd in het 

seizoen 2020-21 ingevuld door Roy 

van Noort. De secretaris heeft een 

coördinerende en dienstverlenende 

rol. De functionaris is verantwoor-

delijk voor de verstrekking van 

informatie aan de leden. Daarnaast 

draagt deze functionaris zorg voor 

het up-to-date houden van de 

ledenadministratie.

Bijhouden van de 
ledenadministratie
De kerntaak van de secretaris is om 

de ledenadministratie bij te houden. 

Hierbij kun je natuurlijk denken aan 

adreswijzingen en het verwerken van 

in- en uitschrijvingen van leden.  Maar 

ook het archiveren van de duiklijsten, 

het bijhouden van de lijst t.b.v. de 

medische keuring, het archiveren van 

geheimhoudingsformulieren (AVG), 

etc. behoren hiertoe. Hierover zijn 

over seizoen 2020-2021  geen bijzon-

derheden te melden.. 

Contactpersoon van het 
bestuur 
De secretaris is de centrale contact-

persoon voor zowel het bestuur als de 

leden. Voor de leden is het secretari-

aat het contactadres bij vragen en ver-

zoeken aan het bestuur. Tevens is de 

secretaris verantwoordelijk voor het 

rondsturen van algemene informatie. 

Voor elke bestuursvergadering (BV) 

en Algemene Ledenvergadering (ALV) 

verzorgt de secretaris van te voren 

de agenda en achteraf de notulen. 

Daarnaast is er de verantwoordelijk 

voor het opmaken en rondsturen 

van de jaarstukken, alsmede het 

zorgen dat relevante verzoeken en 

vragen bij het bestuur behandeld 

worden. Omdat veel berichten elk 

jaar terugkomen, is er in het kader 

van de efficiency de wens om komend 

seizoen te zorgen dat deze berichten 

herbruikbaar gemaakt worden, zodat 

ze meteen voor komende jaren ook 

bruikbaar zijn. 

Communicatiestromen
In samenwerking met de communi-

catiecommissie is de afgelopen drie 

jaar gekeken naar het optimaliseren 

van de communicatiestromen binnen 

de vereniging. Afgelopen jaar zijn 

wederom de duikroosters door Steven 

Boer gedigitaliseerd en op de leden-

site geplaatst. Hierover hebben we 

lovende berichten mogen ontvangen. 

Ook de WhatsApp-groepen werden op 

verzoek weer ingezet. 

Beleidsdocumenten
Afgelopen jaar stonden de beleids-

documenten binnen de vereniging 

centraal. Er is een lijn aangebracht 

welke documenten relevant zijn en 

welke niet. De beleidsdocumenten die 

we onderhouden zijn: 

• Statuten

• Huishoudelijk reglement

• Beleidsplan

 - Opleidingsplan

 - In Veilige Handen

 - Privacyverklaring

 - RI&E

• Duikmap

• Instructeursmap

De statuten en het huishoudelijk 

reglement dienen gedeponeerd te 

worden en deze zijn met behulp van 

een notaris herzien. Verder heeft de 

duikmap een grote herziening gekre-

gen. De duikmap is inmiddels terug 

te vinden op de ledensite. Verder is 

hard gewerkt aan het bijwerken van 

de RI&E en het inzichtelijk krijgen van 

de wettelijke vereisten rondom het 

duikmateriaal.

Vanaf seizoen 2020-21 heeft Hans 

Albers de functie van penning-

meester overgenomen van Denise 

Dijkhuizen. Deze functie heeft hij al 

eerder bekleed van 1999 t/m 2004.

De penningmeester draagt zorg voor 

een adequate financiële administratie.

Deze is gericht op het volledig innen 

van de contributie en opleidingsgel-

den, de bewaking van de kosten en 

het genereren van volledige, juiste en 

tijdige informatie. 

De penningmeester rapporteert jaar-

lijks aan het bestuur en de algemene 

ledenvergadering over de financiële 

gang van zaken in het afgelopen 

verenigingsjaar. Daarnaast is de pen-

ningmeester verantwoordelijk voor 

het opstellen van een deugdelijke en 

onderbouwde begroting en dekking 

van de kosten voor het komend ver-

enigingsjaar. De penningmeester ziet 

toe op de budgetdiscipline.

Financiële administratie
Voor de penningmeester is het 

beheren van de kas- en bankrekenin-

gen de kern van de functie. Hierbij 

kun je denken aan het betalen van 

rekeningen en verwerken van de 

ontvangsten.  De contributie-  

en opleidingsgelden zijn afgelopen 

seizoen snel ontvangen omdat er geen 

terugboekingen van de geïncasseerde 

contributie hebben plaatsgevonden. 

Alle inkomsten en uitgaven zijn verder 

verwerkt in het kas- en bankboek. 

Jaarlijks wordt het financiële verslag 

gepubliceerd in het jaarverslag.

Belangrijk onderdeel hiervan is de 

financiële verantwoording d.m.v. de 

balans, de resultatenrekening en de 

Penningmeester

begroting voor het komend seizoen. 

Op deze manier worden nieuwe 

plannen bewaakt en is het resultaat 

toegankelijk gemaakt.

Vaste sparringpartner voor 
intern en extern
De penningmeester is binnen onze 

vereniging een sparringpartner voor 

het zwembad, AZL, de materiaalcom-

missie en de barcommissie.

De samenwerking met het zwembad 

en AZL is het afgelopen jaar goed 

verlopen, hoewel we helaas i.v.m. de 

Corona-maatregelen helemaal geen 

gebruik hebben kunnen maken van 

het AZL-clubhuis en slechts in beperkte 

mate van het zwembad. Doordat de 

huur (van zowel het zwembad als het 

clubhuis) door de gemeente werd 

gecompenseerd, zijn er in financieel 

opzicht voor onze vereniging geluk-

kig geen nadelige gevolgen van deze 

verplichte sluitingen geweest.

Verder is met Adrie Koppe  gekeken 

naar het onderhoud van het materi-

aal. Noodzakelijk onderhoud heeft 

plaatsgevonden en wat kleine zaken 

zijn vervangen. Hierover meer onder 

het kopje materiaal. 

Ten slotte is de barcommissie, 

waarvan Hans de administratie 
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beheert, een constante factor binnen 

de vereniging. 

SponsorKliks
Afgelopen seizoen heeft de vereniging 

zich aangemeld bij SponsorKliks. 

Wanneer je via SponsorKliks aa n kopen 

doet bij één van de vele aangesloten 

webshops, ontvangt de vereniging een 

percentage van het aankoopbedrag. 

Via een link op de ledensite van SMS 

wordt je doorgestuurd naar de vereni-

gingsgebonden site van SponsorKliks 

en vervolgens naar de website van de 

gekozen webshop.

Wil je SMS ook GRATIS sponsoren? 

Zorg er dan voor dat je voortaan 

jouw online aankopen doet via de 

SponsorKlikspagina van SMS. Voor jou 

een kleine moeite, voor SMS zijn het 

directe inkomsten.

Begin oktober hebben we de eerste 

bijschrijving van € 52 ontvangen en 

er is nog € 95 onderweg per medio 

oktober.

Barcommissie
De barcommissie bestaat al jaren uit 

vier teams: Christina Koren & Jeannette 

van Beek, Leon Oudenbroek  & Saar 

Oudenbroek, Margaret Remmerswaal 

& Madelene van den Berg, John 

Hofstede & Hans Albers. Daarnaast is 

Monique den Heijer als reserve ook 

inzetbaar. De commissie wordt geleid 

door Hans. Hij wil naast zijn penning-

meesterschap graag beschikbaar zijn 

als coördinator van de barcommissie. 

Het doel van de barcommissie is om 

baractiviteiten te organiseren gedu-

rende het binnenwaterseizoen. Helaas 

Terugblik
Wanneer we kijken naar de moge-

lijkheden voor het maken van 

buitenduiken, opleidingen en het 

starten/afronden daarvan, is het 

afgelopen jaar een seizoen vol met 

ups-and-downs geweest. Vaak met 

meer onmogelijkheden dan moge-

lijkheden. Voortbordurend op het 

voorgaande seizoen waarin COVID-19 

zijn intrede deed, hadden we helaas 

ook dit seizoen immers nog steeds 

rekening te houden met de nodige 

beperkingen.

Gelukkig waren er hier en daar versoe-

pelingen. Als vereniging konden we 

elkaar dan toch weer begroeten aan 

de, veelal Zeeuwse, waterkant. Het 

binnenwaterseizoen daarentegen is 

vrijwel volledig komen te vervallen. 

Ondanks alles hebben we hele mooie 

duiken kunnen maken. Ook zijn er, 

onder de leiding van de instructeurs, 

de nodige specialties uitgevoerd. 

Zo was er zelfs een mooie specialty 

onderwaterbiologie onder leiding van 

onze eigen ervaren Ton Klerks. 

Eind augustus hebben we, in samen-

werking met de Reddingsbrigades 

van Leidschendam, Alphen a/d Rijn 

en Leiderdorp, een mooie simulatie 

redden op de kaart gezet. Gezien de 

landelijke interesse in onze vorm van 

oefenen kunnen we dit de komende 

jaren continueren en de mogelijk-

heden voor onze duikervaringen 

vergroten.

Opleidingen

Commissie Opleidingen
Het opleidingsteam is het afgelopen 

seizoen onderhevig geweest aan de 

nodige wijzigingen. Marco de Haas 

en Ronald Houthuijzen traden terug, 

maar waren nog wel beschikbaar 

voor de nodige adviezen en hulp. 

Daarnaast hebben Han van der 

Zanden  en Vincent van Zwet hun 

intrede gedaan door te starten aan 

de opleiding duikbegeleider. Dit is 

de vroegere 1* instructeursoplei-

ding in een nieuw jasje gestoken. 

Daarbij mochten wij Rick Duiveman 

verwelkomen als 2* instructeur vanuit 

duikvereniging Palmare en zijn Marco 

Bilkert en Patrick Peschke gestart met 

de opleiding tot praktijkbegeleider om 

zo intern duikbegeleiders te mogen 

opleiden. 

Al met al zitten we niet stil en hopen 

we het komende seizoen weer lekker 

aan de bubbel te mogen gaan om er 

weer een mooi een leerzaam jaar van 

te maken.

hebben er in het seizoen 2021-2022 

in het geheel geen baravonden plaats 

kunnen vinden.

Materiaal 
Het meerjaren-onderhoudsplan 

(MJOP) vormt de leidraad voor toe-

komstig onderhoud. In het verleden 

is er besloten om het aantal sets op 

termijn terug te brengen naar vijf en 

de oudere sets af te stoten zodra hier 

onderhoud aan nodig is. De afgelopen 

jaren is er geïnvesteerd in sets met 

dubbele kranen die daardoor weer 

aan de nieuwe norm voldoen. De 

onderhoudskosten zijn echter ook 

twee keer zo hoog. Dat terwijl er nu 

ook ademautomaten op de markt zijn 

die ook aan de nieuwe norm voldoen, 

waarbij er dus niet meer met dubbele 

kranen gewerkt hoeft te worden. Er zal 

daarom nog een kosten-baten-ana-

lyse plaatsvinden om te beoordelen of 

het voordeliger is om op deze automa-

ten over te schakelen en de sets met 

dubbele kranen te verkopen.

Als extra, incidentele uitgave is dit 

seizoen geïnvesteerd in een rubber-

boot. Dit was mogelijk dat een extra 

budget van € 500,- bedoeld voor com-

municatie niet door de communicatie-

commissie gebruikt werd. Dit bedrag 

kon daardoor aangewend worden 

voor de aanschaf van de rubberboot.

Vanaf seizoen 2020-21 heeft Bart 

Valk de functie van Coördinator 

Opleidingen  overgenomen van 

Marco de Haas.
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Algemene Zaken
Vanaf seizoen 2020-21 vervult Han 

van der Zanden de functie van 

bestuurslid Algemene Zaken.

Binnen de portefeuille voor 

Algemene Zaken willen we werken, 

samen met de coördinator opleidin-

gen en in het instructeursteam, aan 

het verbeteren van de duikvaardig-

heid van alle duikers binnen SMS. Dat 

gaat in kleine stapjes en vindt zijn 

weerslag in tal van activiteiten. 

Doelstelling
Ook onze vereniging is in beweging. 

Het instructeursteam alsmede het 

bestuur heeft de volgende doelstel-

ling geformuleerd: ‘We willen ieders 

duikplezier verder vergroten’.

We zijn van mening dat daarbij de vol-

gende kernwaarden van belang zijn:

1. Structuur en helderheid biedt 

comfort

2. Comfort through repetition: ieder-
een ontwikkelt zich bij elke duik die 

hij/zij maakt

3. Duidelijkheid om houvast te geven 

voor ieder lid

4. Iedereen mag elkaar van feedback 

voorzien

Ontwikkeling 3*
Om gedurende Corona tijd toch een 

stukje binding te houden met de ver-

eniging en de vaardigheden van de 3* 

duikers verder te ontwikkelen, hebben 

we de woensdagavond gebruikt om 

via Zoom-sessies toch contact met 

elkaar te hebben. Op deze manier 

is er gewerkt aan het geven van een 

briefing voor verschillende vaardig-

heden zoals te water gaan, opstijgen, 

de reddingsopstijging etc. Om het 

pakket van kennis voor de 3* verder 

uit te bereiden is er ook ingegaan op 

materialen en duikuitrusting. Wat 

is er bijvoorbeeld van belang bij het 

bepalen wat een goed masker is? Waar 

moet je op letten bij de aanschaf van 

een droogpak? Allemaal belangrijke 

kennis en vaardigheden voor een 3* 

opdat zij de aspirant 1* en anderen 

kunnen voorzien van adviezen, tips en 

goede raad bij de aanschaf of upgrade 

van de duikuitrusting. 

Andere Activiteiten 
De start van het buitenwaterseizoen 

was ook later in het seizoen dan 

gebruikelijk. De eerste, geplande bui-

tenduiken werden afgelast vanwege 

Corona. Duiken op eigen initiatief, 

buiten de vereniging om, was natuur-

lijk wel mogelijk. Ook werden er, 

buiten het daadwerkelijk duiken om, 

andere duik-gerelateerde activiteiten 

georganiseerd.

Een van deze duik-gerelateerde 

activiteiten was het ‘virtuele’ bezoek 

van het team van DOSA, wat staat voor 

Duikongevallen, Statistiek en Analyse. 

Hierbij hebben we als vereniging 

uitleg gekregen over de werkwijze 

van DOSA. Daarbij is het van belang 

gebleken om incidenten en ongeval-

len te melden. Dat geeft inzichten en 

dat zorgt dat er aan preventieve maat-

regelen om het duiken nog veiliger te 

maken gewerkt kan worden. Maar zelf 

alert zijn op je eigen veiligheid staat 

voorop. Goed om dat nog een keer te 

benadrukken. 

Via een instructie-avond voor alle  

Oppervlakte Coördinatoren (OC) 

werden zij nog een keer geïnstrueerd 

over het belang en de uitvoering 

van hun rol aan de waterkant bij een 

verenigingsduik. De duikmap voor de 

OC is vervangen door een online versie 

van de duikmap. Dat betekent dat je de 

map niet meer hoeft mee te sjouwen 

naar de duikstek, maar dat een 

beperkte set van documenten nodig is 

om je OC-schap goed in te vullen 

Versterking van het 
instructieteam 
Het kunnen beschikken over een 

sterk en ruim bezet instructieteam is 

het fundament van elke duikvereni-

ging. Binnen het instructeursteam 

wordt immers toch vooral de koers 

uitgezet en gekeken hoe we kunnen 

werken aan de vaardigheden van de 

vereniging. 

Vincent van Zwet en Han van der 

Zanden worden opgeleid tot Duik-

begeleider. Dit is een nieuwe rol 

binnen de NOB en is de ‘vervanger’ 

van wat vroeger de 1*-Instructeur 

was. Marco Bilkert en Patrick Peschke 

willen hun vaardigheden verder 

uitbreiden door de NOB-opleiding te 

doen tot praktijkbegeleider. Hierdoor 

kunnen we binnen de vereniging ook 

duikbegeleiders opleiden. Dat biedt 

mogelijkheden om voor alle leden te 

werken aan verbetering en verdieping 

van duikvaardigheden. 

Onze koers
Met het instructieteam en bestuur is 

inmiddels ingezet op de verhoging van 

de kwaliteit van het duiken in het alge-

meen, waarbij de vaardigheden van de 

SMS-duiker meer en meer centraal zijn 

komen staan. Dit heeft dan zijn weer-

slag gevonden in de invulling van de 

opleidingen en trainingen, zowel in het 

zwembad als in het buitenwater. Een 

goed opgeleide 3*-groep is dan essenti-

eel om voldoende aandacht te kunnen 

geven aan andere duikers in opleiding. 

Hierbij is ervan uitgegaan dat goed 

duiken, ook veilig duiken betekent 

en dat goed duiken ook het plezier in 

onze hobby alleen maar vergroot. Als 

duiker moet je je eigen vaardigheden 

op peil houden en de wat lastigere 

skills wat vaker oefenen. Bijvoorbeeld 

het schieten van de boei, de begeleide 

opstijgingen en ook goed uitgelood 

zijn, zijn dingen waar we onderling best 

meer aandacht aan mogen besteden. 

Het streven is dan ook om de 3* duikers 

binnen SMS een belangrijke rol te laten 

spelen om dit te  bewerkstelligen. 
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De communicatiecommissie bestaat 

uit Steven Boer, Nancy Thielen en 

Marjolein Klerks.

Digitaal ontmoeten

De communicatiecommissie heeft het 

afgelopen jaar diverse taken opgezet en 

uitgevoerd om online de leden digitaal 

te ontmoeten. Hiervoor werd gebruik 

gemaakt van het online SMS café via 

Zoom. Na enkele succesvolle avonden 

werd dit verder doorgezet door de 

evenementencommissie. Onderwerpen 

waren een quiz, fotopresentaties over 

diverse landen, inhoudelijke avonden 

zoals reanimatie online en DOSA.

De leden bezochten in grote getalen de 

avonden en waardeerden het om elkaar 

zo digitaal te kunnen zien en spreken 

tijdens de wintermaanden in lockdown.

Nieuwsbrief

De communicatiecommissie heeft 

dit jaar de maandelijkse nieuws-

brief professioneel opgezet. Deze 

nieuwsbrief voorziet de huidige leden 

van actuele informatie. Onderwerpen 

zijn o.a. actuele Coronamaatregelen, 

evenementen, even voorstellen, 

aankondiging van diverse blogs en de 

SMS-marktplaats.

Nieuwe leden

Een van de speerpunten van de com-

municatiecommissie is het behoud van 

leden en het aantrekken van nieuwe 

Communicatiecommissie
leden middels ledenwerving. Afgelopen 

jaar is vooral ingezet op behoud van de 

huidige leden middels diverse online 

activiteiten. De ledenwerving middels 

promotionele activiteiten op de 

Leidschendamse Vlietdagen, heeft dit 

jaar niet plaats kunnen vinden.

De website is verder verbeterd en er 

zijn diverse items aan toegevoegd, 

zoals OC documenten en foto’s van 

activiteiten.

COMMISSIES
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Adrie Koppe was het afgelopen jaar 

onze materiaalman en is volgend 

jaar wederom beschikbaar in het 

ondersteunen van onze niet-gebre-

vetteerde leden. 

Doel
Het doel van de commissie is om zorg 

te dragen voor het beheer en onder-

houd van het duikmateriaal van de ver-

eniging. Adrie heeft dat gedaan door 

het afgelopen jaar tijdens het binnen-

seizoen de 1*-cursisten te voorzien van 

een duiksetje. Ook is hard gewerkt aan 

het keuren van divers duikmateriaal. 

Uitlenen en verhuren van 
duikmateriaal
Cursisten in de 1*-opleiding konden 

bij Adrie een duiksetje lenen. De duik-

flessen werden na gebruik geplaatst 

in het materiaalhok. Is de fles leeg? 

Dan is het aan jou om een ritje naar 

Rob van Dive Post  te maken. Ook 

voor andere leden is het mogelijk om 

duikmateriaal te lenen, mits voorradig 

en tegen een vergoeding. Adrie regis-

treert deze uitleen en verhuur. 

Onderbouwing van het 
geplande onderhoud voor 
seizoen 2020-2021.
Samen met de penningmeester wordt 

jaarlijks gekeken naar het benodigde 

onderhoud. De richtlijnen hiervoor is 

het meerjarig onderhoudsplan (MOP) 

en moet voldoen binnen de budget-

taire kaders. 

Materiaalcommissie

Een hele nieuwe groep (Monique den 

Heijer, Rob Scheenhouwer, Annet 

Kater)  met vele nieuwe en leuke 

ideeën, ging dit jaar van start onder 

nieuwe en vreemde omstandig-

heden. Want er kon een hoop niet. 

Toch hebben we, denken wij, er het 

beste van gemaakt en heel veel leuke 

activiteiten neergezet. Voor iedereen 

die kwam duiken, maar ook voor hen 

die mee gingen. Omdat het bestuur 

besloot om meer geld beschikbaar te 

stellen voor evenementen konden we 

hier en daar wat extra’s doen. 

Onlineavonden  
Omdat we elkaar niet konden treffen 

in het zwembad, zijn er elke dinsdag-

avond online bijeenkomsten gehou-

den.  We hebben met enthousiasme 

de Zoom-avonden gepresenteerd. Dit 

Evenementencommissie

was een hele uitdaging, we hadden 

dit ook nog nooit gedaan. Met vallen 

en opstaan hebben we toch erg leuke 

avonden gehad met elkaar. Soms een 

pub quiz, dan weer een informatieve 

avond of leden vertelden over de 

(duik)reizen die ze gemaakt hadden. 

 

Nieuwjaarsborrel 
Dit jaar ging dat net even wat anders 

dan gewend: geen gezellig bij elkaar 

komen in het AZL-clubhuis maar online 

elkaar ontmoeten. In de week voor 

Kerst kon iedereen een borrelpakket 

ophalen bij de loods van Ton Klerks. 

Het was de bedoeling om dat dan op 

5 januari (tegelijkertijd) te openen 

tijdens de nieuwjaarborrel aangepaste 

stijl. Met een heuse nieuwjaarspeech 

van Saar  in duikuitrusting vanuit haar 

eigen badkuip en een zeer geslaagde 

Nieuwjaars quiz. Al met al zijn we het 

nieuwe jaar goed begonnen.

Koek en Zopie 
Dit jaar hebben we voor het eerst een 

Koek en Zopie (K&Z) bij de duikstek 

voor aanvang duik geïntroduceerd. 

Hier is extra budget voor beschik-

baar gesteld. Lekker even een bakkie 

koffie/thee met wat lekkers erbij. Dit 

om meer gezelligheid te creëren en 

voor de evt. meekomers iets warms 

om te drinken als de duikers te water 

gaan en je alleen aan de oppervlakte 

achterblijft.   

Tijdens de nachtduik is er een broodje 

warme worst al dan niet met zuurkool 

aan toegevoegd. Zodat we op de late 

avond niet met een lege maag naar 

huis hoefden te gaan.  

De broodjes met worst werden zo 

gewaardeerd dat er de volgende 

nachtduik, zonder ‘officiële’ K&Z zelf 

voor broodjes en warme worsten werd 

gezorgd. 
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FINANCIEEL  
JAARVERSLAG

Dit seizoen hebben we een verlengd 

boekjaar van 13 maanden. De bedra-

gen zijn afgerond op hele euro’s. 

De begroting is aangepast aan het 

werkelijk aantal leden (63). De oor-

spronkelijke begroting ging uit van 57 

en 65 leden

De vereniging heeft een positief resul-

taat behaald van € 3.240.

De oorzaak hiervan is dat door COVID-

19 maatregelen het zwembad geruime 

tijd niet kon worden gebruikt.

Bovendien is de bootduik niet door-

gegaan, hebben we niet deelgenomen 

aan de Vlietdagen en viel het onder-

houd lager uit.

Wel is er meer uitgegeven aan oplei-

ding van instructeurs en is er een boot 

aangeschaft uit het budget promotie.

Voorgesteld wordt om het resultaat 

aan het vermogen toe te voegen en 

een reserve op te bouwen voor het 

jubileum in 2023. € 4.000 dit jaar en 

€ 1.000 volgend jaar.

Daarnaast wordt voorgesteld om 

bestaande leden en zwembaddona-

teurs eenmalig € 35 korting te geven 

op het lidmaatschap 2021-2022

Winst & Verliesrekening 2020-2021
 Gerealiseerd Begroot

2020-2021 2020-2021

Opbrengsten

Contributie 11.970	 11.970	

Opleidingen 180	 200	

Bar	AZL	2) 0	 2.800	

Zwembadlidmaatschap 420	 420	

Huur	materiaal 315	 0	

Verkoop	jassen 30	 0	

Totale opbrengsten € 12.915 € 15.390 

Kosten

NOB 3.234	 3.323	

Opleiding		1) 928	 484	

Reanimatie 0	 240	

Keuringen 500	 520	

Zwembad	2) 1.200	 3.276	

Vereniging	3) 667	 1.000	

Bar	AZL	2) 0	 2.800	

Materiaal 1.128	 1.727	

Evenementen 1.194	 1.634	

Lief&leed 0	 63	

Promotie	4) 567	 550	

Overig	5) 258	 200	

Investering 0	 0	

Totale uitgaven € 9.676 € 15.817 

Resultaat €3.240 € -427 
	
1)	waarvan	608	opleiding	instructeurs
2)		i.v.m.	uitval	a.g.v.	Coronamaatregelen
3)	waarvan	294	kerstpakketjes	i.p.v.	nieuwjaarsreceptie
4)	waarvan	548	aankoop	boot
5)	vnl.	abonnement	Zoom

Financiële verantwoording
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Balans 2020-2021

Activa / Bezittingen 9/30/2021 8/31/2020 Passiva / Schu(lden 9/30/2021 8/31/2020

Vaste activa Vermogen

Voorraad	11	SMS	jassen 88 103 Algemene	reserve 	26.725	 	26.949	

Reservering	jubileum	2023 	4.000	

Vlottende activa Res.	vervanging	materiaal 	2.184	 	2.184	

Wisselkas	Clubhuis 166 Res.	evenementencommissie 	450	 	500	

Ing	rekening 271 193 Res.	communicatie	commissie 	500	

ING	bonusrekening 	33.000	 	29.600	 Te	betalen	rekeningen 	769	

Nog	te	ontvangen 840

€ 33.359 €  30.902 €  33.359 €  30.902 

Begroting 2020-21

Voorstel begroting 2021-2022

Gebaseerd op stand 03-11-2021

leden 55

nieuwe leden 10

Post Grondslag aantal Bedrag Begroot

Inkomsten

Contributie 1) #	leden 55 		155,00	 		8.525,00	

Contributie nieuwe leden #	leden 10 		190,00	 		1.900,00	

Opleiding 1* #	leden 7 		120,00	 		840,00	

Opleiding 2* #	leden 1 		65,00	 		65,00	

Opleiding 3* #	leden 1 		70,00	 		70,00	

zwembadlidmaatschap 1) #	leden 7 		35,00	 		245,00	

Bar AZL #	avonden 30 		100,00	 		3.000,00	

SponsorKliks 0 		300,00	 		300,00	

Verhuur materiaal 0 		-	 		-	

Totale inkomsten  € 14.945,00 

Uitgaven

NOB #	leden 65 		53,00	 3.445,00	

Opleiding 1	ster	opleiding 7 		60,00	 420,00	

vervolg	opleiding 2 		67,50	 135,00	

huur	leslokaal 6 		15,00	 90,00	

onvoorzien 1 		100,00	 100,00	

licentie 1 		25,00	 25,00	

VOG	instructeurs 1 		34,00	 34,00	

vergunning	Vinkeveen 1 		190,00	 190,00	

Reanimatie #	avonden	(leden/15) 5 		100,00	 500,00	

Keuringen #	leden 57 		-	 -			

nieuwe	leden 10 		-	 -			

Zwembadhuur #	avonden 30 		122,00	 3.660,00	

Verenigingskosten ALV,	nieuwjaar,	vrijwilligersetentje 1 		800,00	 800,00	

overige	kosten	2) 1 		950,00	 950,00	

Bar AZL #	avonden 30 		120,00	 3.600,00	

Materiaal onderhoudsschema 1 		1.684,00	 1.684,00	

Evenementen #	leden	+	€	450	3) 67 		18,00	 1.620,00	

Lief&leed #	leden 67 		1,00	 65,00	

Promotie vast	budget 1 		550,00	 550,00	

Overige kosten onvoorzien 1 		200,00	 200,00	

Totale uitgaven  € 18.068,00

Begroot resultaat  € -3.123,00 

1)	eenmalig	€	35	korting	i.v.m.	uitvallen	zwembad	tijdens	coronamaatregelen
2)	vnl.	Zoom	en	bankkosten	alsmede	€	600	eenmalige	advies/notariskosten	statutenwijziging	i.v.m.	WBTR
3)	€	450	extra	is	niet	gebruikt	bedrag	vorig	seizoen
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In de ALV van oktober 2020 zijn Christina 

Koren en Jeannette van Beek aangesteld 

als leden van de kascontrolecommissie. 

Verantwoordelijkheid
De commissieleden zijn verantwoordelijk 

voor de jaarlijkse controle van het finan-

cieel verslag. Zij brengen naar aanleiding 

van de controle advies uit aan de ALV om 

het verslag wel of niet goed te keuren. 

De commissie heeft een adviserende 

rol waarin het advies gehoord dient te 

worden, maar is verder niet bindend. 

Wat is het doel van de commissie? 
• De commissie ziet toe op het financieel 

verslag die bestaat uit de balans, de 

resultatenrekening (ook wel genoemd: 

exploitatierekening of, staat van baten 

en lasten) en de toelichting daarbij. 

• De kascontrole is primair gericht op 

het financieel verslag en niet op de 

boekhouding. Om te kunnen controle-

ren of het financieel verslag correct is, 

moeten natuurlijk ook onderdelen van de 

boekhouding worden gecontroleerd. Die 

controle van de boekhouding is echter 

geen doel, maar een middel. 

• De leden van de commissie krijgen 

toegang tot alle financiële stukken, 

waaronder de boekhouding. 

Kascontrolecommissie

Duikvereniging Sub Marine Stars is 

een vereniging gerund door vrijwil-

ligers en richt zich op opleiden en 

beoefenen van de onderwatersport 

door de leden. Hierbij staan drie pijlers 

centraal: 

1. Vereniging; 

2. Veilig duiken; en 

3. Toegankelijkheid Duiksport. 

Onze (periodieke) activiteiten, onze 

commissies en onze doelstellingen zijn 

steeds aan deze pijlers gerelateerd. De 

grote uitdagingen voor het bestuur van 

de vereniging, zowel van het afgelopen 

maar ook voor het komend seizoen 

zetten we als afsluiting van dit jaarver-

slag nog even uiteen. 

Vereniging: werving van 
nieuwe leden
Een stabiel ledenbestand betekent 

het voortbestaan van de vereniging. 

Jaarlijks nemen leden om moverende 

redenen afscheid van de vereniging. 

Dat betekent dat we ook elk jaar actief 

nieuwe leden werven. In 20/21 is dit 

gelukkig goed gelukt, mede dankzij 

de komst van een aantal leden van 

Palmare. Ook de start van het seizoen 

21/22 lijkt op moment van schrijven 

voorspoedig. Vooral dankzij de inzet van 

en mond-tot-mond reclame door onze 

eigen leden. Het blijkt dat een enthousi-

ast lid nog altijd de beste ambassadeur 

is om nieuwe leden te werven.

Daarnaast zullen we doorgaan met 

de inzet van promotionele middelen 

zodat duikvereniging Sub Marine 

Stars echt op de kaart komt in 

Leidschendam en omgeving. We doen 

dit door: 

• De inzet van Nieuwsbrieven, blogs 

en pers;

• Social media, met nadruk op 

Facebook;

• Folders en posters;

Vereniging: binding van leden
Een bekend Marketing gezegde is 

‘beter een klant behouden dan een 

nieuwe te werven’. Dit geldt net zo 

goed voor een vereniging. De kern van 

onze activiteiten is dan ook gericht op 

het behoud van leden. Elk lid moet 

zich veilig en welkom voelen bij de 

vereniging, waarbij het duiken uiter-

aard altijd centraal staat. Maar door 

allerlei extra activiteiten hopen we 

net dat beetje extra te kunnen bieden, 

waardoor leden vooral bij ONS blijven 

duiken. Denk aan: 

• Verzorgen van duik Specialties 

binnen de eigen vereniging;

• Gevarieerd aanbod aan opleidin-

gen, van 1* tot 3*;

• Koek en Zopie langs de waterkant;

• Barbezetting na afloop van een 

zwembadavond:

• Aandacht voor niet-duik-gerela-

teerde contactmomenten;

• Een actieve 

evenementencommissie;

• Nieuwsbrieven en een specifieke 

ledensite met informatie, foto’s, 

blogs en meer;

Veilig duiken: Behoud van een 
gedegen Opleidingshuis en 
Team 
Veilig duiken is alleen mogelijk 

wanneer we leden faciliteren hun 

duikvaardigheden te ontwikkelen, 

behouden en oefenen. Een goed oplei-

dingshuis met -team is essentieel. We 

zijn er in geslaagd de uitstroom van 

een aantal van onze vaste instructeurs 

adequaat op te vangen. Hierdoor 

bieden we nog steeds een breed oplei-

dingsaanbod binnen de vereniging. 

Zelfs in Coronatijd is er een modus 

gevonden leden toch up-to-date te 

houden m.b.t. de duikvaardigheden. 

Voor seizoen 21/22 staat er een zeer 

enthousiast team klaar. Met elkaar 

hebben ze opnieuw invulling gegeven 

aan de NOB-opleidingseisen en 

bijvoorbeeld Online theorie modulen 

ontwikkeld. Doelen waaraan ze 

werken zijn o.a.:

• Continue op orde houden van de 

opleidingen, waar nodig;

• Bieden van diversiteit in opleidin-

gen, ook door specialties voor (ver) 

gebrevetteerde leden;

• De inzet van een boot voor 

zwembadoefeningen; 

• Aanscherping van de rol van de 

3*-duiker.

Toegankelijkheid duiksport
Feitelijk draagt al het voorgaande 

bij aan deze Pijler. Door een stabiel 

ledenbestand kunnen we de con-

tributie in vergelijking met andere 

duikverenigingen laag houden. 

We bieden duikopleidingen, een 

zwembad, en duikbuddies. Kortom, 

we bieden (potentiele) leden een all-

round duikvereniging. Samenvattend 

is dat wat we als bestuur nastreven. 

Uiteraard horen daarbij ook de nood-

zakelijke bestuurlijke uitdagingen en 

verantwoordelijkheden. We doen dit 

zo goed mogelijk, binnen de kaders 

van wet- en regelgeving en volgens de 

NOB standaarden. Waar mogelijk zijn 

we pragmatisch en doen we graag een 

beroep op een van onze enthousiaste 

leden om een handje te helpen. 

Conclusie en doelen 2021/2022 
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